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Susanne Svensson
Guillermo Pena
Monica Mattsson

Styrelsemöte
Samfäl lighetsföreningen
Bergsjöplatån

1. Mötets öppnande.
Ordförande öppnade mötet.

2. Föregående mötes protokoll. /-
Föregående mötes protokollgicks igenom utan anmärkning.

3.Godkännande av dagordning.
Styrelsen godkände dagordningen.

4.Comhem och omförhandling.
Vår1 avtal med Comhem går ut 1/6 2020. Offerl på nytt avtal har kommit och det är ett B-årigt avtat
där kostnaden nästan halverats. Styrelsen beslöt att ta det avtalet och skriva på för g år till.

5.Motioner.
Motioner och övriga frågor skall mailas till info@bergioolatan.se senast 2OO21O.

S.Handlingar till stämman.
Martti Huttunen fick i uppdrag att se till att handlingarna till årsstämman blir kopierade och utdelade
till alla hushåll. Lana Chalabi fick i uppdrag att skriva verksamhetsberättelsen.

7. Ekonomi.
Styrelsen gick igenom föreningens ekonomi.

B.Övriga frågor.
En stor bil/lätt lastbil har setts parkeras i området både vid lokalen, vid vändplan och på en
del parkeringar i området. Det är ju enligt trafikregler förbjudet att parkera i en vändplan.och
man kan heller inte parkera vart som helst med en sådan bil. Den får ju till exempel inte
plats på en parkeringsplats och den står i vägen vid lokalen då andra bilar har svårt att
komma ut. Om ni vet med er att det är er bil eller att ni känner personen som parkerar här så
var snälla och respektera ovan.

Styrelsen vill påminna om att när man hyr lokalen så måste man städa på utsidan också.
Det Iigger ofta fimpar och burkar på utsidan när man har städat och lämnat nycktar.

9.Nästa styrelsemöte.
Nästa styrelsemöte hålls 200123 efter möte med valberedningen.

Vid protokollet Justeras Ordförande
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